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Am înfrânt! Și acum ce facem?
Fostul șef al ANAF Gelu Ștefan Diaconu:
„PNL și USR au confirmat cea mai mare
spaimă a votanților anti-PSD - că nu se

înțeleg și nu sunt capabile să conducă țara
într-o alianță“
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Telegraf - Interviu în exclusivitate! 

Peste 120 de
salvamari veghează
plajele din Mamaia

şi Constanţa

Catastrofă la nivel
mondial dacă nivelul

mărilor şi oceanelor ar
creşte cu 2 m
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Fotbalist al SSC Farul: 
„Ne-am hrănit doar cu promisiuni

şi bani trimişi de familie”

Ion Popescu este președintele uneia
dintre cele mai importante confederații
sindicale din România, Confederația
Sindicală Națională Meridian. O
persoană discretă, cunoscută mai mult
în mediul sindical, matematician de
profesie, venerabilul Ion Popescu este
cel mai longeviv președinte de
confederație sindicală din România,
ocupând această funcție din 1992,
după ce, în perioada 1990 - 1992, a
ocupat funcția de secretar general al
Federației Sindicatelor Miniere din
Romania, între 1992 și 1994 a fost
președinte, fondator al Federației
Sindicatelor Miniere - Centrala Minieră
Meridian, iar începând cu 1994, este
președinte și fondator al Confederației
Sindicale Naționale Meridian, afiliată la
nivel european la Confederația
Europeană a Sindicatelor
Independente. Din 2000, Ion Popescu
este și președinte al Federației
Naționale Sindicale “Justiția”,
organizație a personalului auxiliar si
conex din sistemul judiciar, care a luat
fiinţă în anul 1998 şi care, la nivel
european, este afiliată la Uniunea
Europeană a Grefierilor (EUR).

Venerabilul sindicalismului
românesc: “Uniți, toți trebuie să

apărăm interesul național!”
uPAG. 5

Raderea IT-iștilor
și a pensiilor

speciale

EDITORIAL

Înaintea ultimului joc oficial,
fotbaliștii Farului au fost anunţaţi că
îşi pot căuta echipe, în condiţiile în
care problemele financiare sunt tot
mai mari la clubul constănţean,
care se îndreaptă spre desfiinţare!
Unul dintre jucătorii constănțeni a
și postat pe Facebook un mesaj în

care a spus
lucurilor pe
nume, după
ce
promisiunile
autorităţilor
locale au
rămas doar la
stadiul de
vorbe goale.
Să vedem
dacă Farul se
va salva în al
12-lea ceas de

la desfiinţare şi va participa şi în
sezonul viitor în eşalonul secund,
în absenţa susţinerii financiare
urmând să asistăm la dispariţia
formaţiei înfiinţată cu mare
dragoste de către suporterii farişti!
Sursa foto: Facebook FC Farul Constanţa
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FC Viitorul are preşedinte!

Sâmbătă, 1 iunie
2019. O zi care se
doreşte un pas
înainte pentru FC
Viitorul prin
numirea lui
Gheorghe
Popescu în
funcţie de
preşedinte al
clubului
constănţean.
Încadraţi de cele
două trofee cucerite de FC Viitorul, cel
de campioană a României, din 2017, şi
Cupa României, obţinută sâmbăta

trecută, FC Viitorul
şi-a prezentat în
cadrul unei
conferinţe de
presă noul
preşedinte.
Gheorghe Hagi,
managerul tehnic
al clubului
constănţean,
acum în calitate de
patron, l-a însoţit
pe Gheorghe

Popescu şi a anunţat, oficial, numirea
„Baciului” în funcţia de preşedinte al
Viitorului.

6 medalii pentru România la Campionatele
Europene de canotaj de la Lucerna

Gică Popescu a acceptat oferta
lui Gică Hagi
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